
Vélemény Fazekas Csaba igazgatói pályázatáról 

 

A diákönkormányzat nevében támogatjuk a Fazekas Csaba igazgató úr által benyújtott 

pályázatot. 

Bár gyűléseink az igazgató úr megjelenése nélkül zajlanak, azonban a diákönkormányzatot 

támogató tanár egész évben kapcsolatban van a vezetőséggel. Így amellett, hogy egy szélesebb 

körű önállósággal rendelkezik szervezetünk, a kommunikáció és az információ áramlása 

működik a felek között. 

A hagyománnyá váló rendezvényeinken valóban sor kerül az igazgató megjelenésére, 

gólyatáborunkba a tavalyi év folyamán is lelátogatott, köszöntötte a frissen avatott diákokat és 

ezzel egyidejűleg érdeklődve szemlélte az általunk megálmodott és megvalósított programokat. 

Az idei évben lehetőséget kaptunk a pályázatban említett, egy tanítás nélküli munkanap 

lebonyolítására és megszervezésére, amelyből az igazgató úr is kiveszi majd a részét. 

A fent említett szempontokat alapján, csapatunk támogatja az igazgató úr által benyújtott 

pályázatot. 

 

Juhász Ádám és Hajdú Mónika  

a diákönkormányzat vezetői 


